



UNIVERSITI  
TEKNOLOGI  
MARA

Cawangan Perlis  
Kampus Arau

# Buletin InTouch

@ UiTM Cawangan Perlis

Edisi:  
2022

## Mendukung Misi GRU2025

Fokus Utama Amanat Rektor  
UiTM Cawangan Perlis Bagi  
Tahun 2022

### Menarik di dalam



UiTM Cawangan Perlis Jalin Kerjasama  
Bersama Korea Sports Promotion Foundation  
(KSPO) Korea Selatan



Program Hari Hutan Sedunia (21 Mac),  
Hari Air Sedunia (22 Mac) dan Ulang Tahun  
Penubuhan Trash Hero Perlis Yang Ke-3



UiTM Cawangan Perlis Jalin Kongsi  
Kepakaran Kepada Komuniti  
Orang Asli Melalui ESKOM  
2022



Majlis Menandatangani Memorandum  
Perjanjian (MoA) Antara Universiti  
Teknologi MARA (UiTM) Dengan  
Universitas Gajah Mada (UGM)  
Indonesia

Jumaat bersamaan 24 Jun 2022n Unit Kesihatan UiTM Perlis telah menganjurkan Program 10 Ribu Langkah “Walk For Life” di UiTM Cawangan Perlis dengan kerjasama UiTM Green Centre, Jabatan Belia Dan Sukan Negeri Perlis. Para pelajar, staf UiTM perlis dan komuniti setempat turut menyertai program tersebut.

Objektif program ini adalah untuk meningkatkan pemahaman belia tentang perubahan iklim alam sekitar di Malaysia, khususnya, kesan perubahan iklim, meningkatkan pengetahuan belia tentang tanggungjawab mereka untuk meminimumkan risiko dan kesan perubahan iklim serta menggalakkan kesedaran di kalangan golongan muda tentang keperluan pengurusan alam sekitar.

Seramai 80 peserta telah hadir bagi menjayakan program ini yang dibahagikan secara berkumpulan. Secara kesimpulannya, sebanyak 317.4 kilogram sampah berjaya dikumpulkan semasa aktiviti gotong-royong dijalankan. Selain itu, terdapat barang-

## PROGRAM 10 RIBU LANGKAH “WALK FOR LIFE”

barang “rare” telah ditemui seperti beg sekolah, ‘teddy bear’, dan mesin basuh. Program ini telah memberi impak yang besar terhadap komuniti dan pelajar-pelajar dimana dapat menyihatkan dan mencergaskan tubuh serta dapat mengekalkan kebersihan di sekitar

kawasan UiTM Cawangan Perlis. Ia turut membawa perubahan terhadap tahap kebersihan alam sekitar yang kini bebas daripada sampah sarap. Selain itu, dapat memupuk untuk sentiasa berbakti kepada alam sekitar dgn melakukan usaha-usaha pelestarian alam sekitar dengan menanam pokok dan melakukan pembersihan sungai. Program ini menjadi titik perubahan dalam diri peserta untuk lebih menghargai alam sekitar dengan mengamalkan penjagaan alam sekitar sebagai rutin harian yang mampu membawa perubahan sikap dalam kelompok komuniti secara major. Memviralkan aktiviti di dalam program ini melalui pelbagai jenis media sosial bagi menarik perhatian golongan muda untuk menyertai program seumpama ini pada kemudian hari.